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Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal

's-Gravenhage, 14 december 1994

Tijdens het algemeen overleg met de vaste Commissies voor Binnen–
landse Zaken en voor Justitie over politie en veiligheid d.d. 13 december
jl. zijn enige vragen onbeantwoord gebleven. Aan het slot van het overleg
hebben wij toegezegd deze alsnog schriftelijkte zullen beantwoorden
vóór het plenaire overleg op donderdag 15 december aanstaande. Deze
toezegging doen wij hierbij gestand.

De Ministervan BinnenlandseZaken,
H. F. Dijkstal

De Ministervan Justitie,
W. Sorgdrager
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BEANTWOORDING VRAGEN ALGEMEEN OVERLEG OVER POLITIE
EN VEILIGHEID 13-12-1994
(behorende bij EA94/U43O1 en 472 697/594/GBJ)

1
Heeft de Minister van Binnenlandse Zaken inzicht in het aantal

politiebureaus dat in de afgelopen jaren is gesloten, alsmede zicht op de
effecten van de opheffing van deze bureaus op de kwaliteit van de
politiezorg in die gebieden?

(Dijksman - PvdA)

Neen. In welke mate het aantal politiebureaus mede onder invloed van
de reorganisatie van de politie wijziging heeft ondergaan, is niet bekend.
De huisvesting van de politie (aantallen bureaus, lokatiekeuze etc.) is een
zaak die uitsluitend ter beoordeling staat van de regio's zelf. De Minister
van Binnenlandse Zaken komt daarover geen enkele zeggenschap toe.

2
Hoe kijkt de Minister van Binnenlandse Zaken aan tegen de organisatie–

structuur van het regionale politiekorps Brabant-Zuid-Oost, alwaar, in
tegenstelling tot andere regio's, de tussenlaag van divisies en districten is
vermeden? Hoe ziet de Minister van Binnenlandse Zaken in dezen zijn rol
als beheerder op afstand?

(Dijksman - PvdA)

De organisatiestructuur van de regionale politiekorpsen is vooral een
zaak van de regio's zelf. Zo staat het de regio's vrij om binnen het wettelijk
kader te kiezen voor twee, drie of meer organisatielagen. De keuze die is
gemaakt door de politieregio Brabant-Zuid-Oost wijkt af van die van de
andere regio's. De Minister van Binnenlandse Zaken heeft daarvan met
belangstelling kennisgenomen en daarin aanleiding gezien voor nader
vergelijkend onderzoek. De uitkomst hiervan zal aan de Kamer worden
meegedeeld.

3
Is de Minister van Binnenlandse Zaken van oordeel dat het beleid inzake

het tegengaan van sexuele intimidatie bij de politie een centrale regie
vergt?

(Van Heemst - PvdA)

Ten aanzien van het onderwerp seksuele intimidatie speelt de Landelijke
Politie Emancipatiecommissie (LPEC) een belangrijke rol. In november jl.
heeft de LPEC zich met een «vervolgadvies beleid tegen seksuele
intimidatie bij de politie» gewend tot de Ministers van Binnenlandse
Zaken en van Justitie, alsmede tot de regionale politiekorpsen. In dit
vervolgadvies constateert de LPEC dat inmiddels in 21 korpsen en het
Klpd beleid tegen seksuele intimidatie in ontwikkeling is. De LPEC komt in
haar rapport met enkele nadere voorstellen. Zo stelt de LPEC onder meer
een nrodel-procedure voor voor werving, selectie en aanstelling van
decentrale vertrouwens-personen, alsmede een model-handleiding
«Bemiddeling bij ongewenste omgangsvormen». Ook zijn bij het advies
van de LPEC gevoegd een voorlichtingsplan bij beleid tegen seksuele
intimidatie èn een functiebeschrijving centrale vertrouwenspersoon
seksuele intimidatie.

Deze voorstellen verdienen centraal, maar vooral regionaal, nadere
bestudering. Het beleid inzake het tegengaan van sexuele intimidatie bij
de politie is een beleid dat vooral op regionaal niveau gestalte dient te
krijgen. In dit verband zij er ook op gewezen dat door een recente
wijziging van de Arbo-wet sedert 1 oktober jl. iedere werkgever verplicht
is om maatregelen te treffen ter bescherming van het personeel tegen
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seksuele intimidatie, geweld en agressie. Dit geldt dus ook voor de
politieregio's.

4
Heeft de Minister inzicht in de hoeveelheid klachten jegens de regionale

politiekorpsen, in het bijzonder vanwege discriminatie?
(Van Heemst - PvdA)

Neen. Zoals bekend, is mede doortoedoen van de ministeries van
Binnenlandse Zaken en van Justitie èn de Vereniging van Nederlandse
Gemeenten (VNG) een model-klachtenregeling voor de politie opgesteld.

Het ligt in het voornemen om in 1995 onderzoek te doen naar de wijze
waarop de klachtenregeling binnen het politieveld is geïmplementeerd en
naar de werking hiervan.

5
De hoogte van de salarissen van de korpschefs geeft frequent

aanleiding tot discussie. Wat doet het kabinet hieraan?
(Nijpels - AOV)

Binnen het Korpsbeheerdersberaad (KBB) is uitvoerig gesproken over
het onderwerp «toelagen–, uitkerings– en vergoedingsregelingen». Over
het beleid inzake de toepassing van deze regelingen zijn nadere afspraken
gemaakt, neergeiegd in een brief van de voorzitter van het KBB aan de
beheerders van de regionale politiekorpsen en de beheerder van het Klpd.

De Ministers van Binnenlandse Zaken en van Justitie hebben hiervan
met instemming kennisgenomen.

6
Zou de Minister van Justitie nader kunnen ingaan op de opsporings–

bevoegdheden van boswachters en jachtopzieners?
(Van der Heijden - CDA)

In goed overleg met de Vereniging van Jachtopzieners en de Vereniging
van Natuurmonumenten wordt momenteel een standaardfunctie–
omschrijving uitgewerkt. In deze functie-omschrijving zullen alle wettelijke
bepalingen terzake waarvan boswachters, jachtopzieners en natuur–
wachters kunnen optreden, worden vermeld. Na beëdiging tot buiten–
gewoon opsporingsambtenaar is betrokkene bevoegd voor de in de
functie-omschrijving vermelde wettelijke bepalingen op te treden. De
functie-omschrijving geeft niet meer, maar ook niet minder bevoegdheden
dan noodzakelijk zijn voor de functie-uitoefening. Naar verwachting zal de
standaardfunctie-omschrijving begin 1995 gereed zijn, waarna deze ter
goedkeuring aan de vergadering van procureurs-generaal zal worden
voorgelegd.

7
Zou de Minister van Justitie een nadere toelichting kunnen geven ter

zake van de voorgenomen overdracht van een deel van de parketpolitie–
taken naar het ministerie van Justitie?

(Van den Berg - SGP)

De uitvoering van de parketpolitietaken door de regionale politie–
korpsen

- in de Politiewet 1993 aangeduid als taken ten dienste van de justitie
- staat onder druk en geeft op veel plaatsen fricties, mede omdat geen

uitbreiding voor deze taken heeft plaatsgevonden, evenredig met de
grootschalige uitbreiding van penitentiaire capaciteit. Momenteel wordt
een vooronderzoek verricht naar de mogelijkheid om een aantal
parketpolitie-taken overte dragen en onder beheerte brengen bij het
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ministerie van Justitie. Uitgangspunt daarbij is de verantwoordelijkheid
voor de uitvoering voor die taken zoveel mogelijk te leggen bij de
organisatie die de opdrachten verstrekt (openbaar ministerie, zittende
magistratuur). Op deze wijze kan een efficiënt en effectief werkende
organisatie ontstaan.
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